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Referat – Bestyrelsesmøder 

Kernehuset-Engblommen.  

Deltager: Heidi Wellendorf, Diana Blaudzun, Camilla Boesen, Monika Dalsgaard, 
Simone Mølgaard, Maja Jørgensen, Rasmus Købke og Bolette Viuf 
 
Afbud fra: Monika Dalsgaard. 

Dato og tid: onsdag den 16. juni. Kl. 17.00- 19.00 

Sted: Engblommen 

Mødeleder: Heidi 

Referent: Bolette Viuf 

 

 Emne 

  

Ansvarlig  

1 Referat fra sidst 

 

 

Bolette 

 

Godkendt. 

2 Økonomi 

vedhæftet 

 

Bolette  Vi har flytte pengene over til 22, på inventar til ny bygning og lidt på personalet. 

Legetøj  

Gulv i Dalen. 

3 Meritstuderende   

 

 

Bolette/ 

Rasmus 

Der er kommet den mulighed at de studerende får betalt første år, og institutionen får betalt fra 

SVU og op til det den studerende koster, Så ingen udgift. Rune er blevet optaget, Rasmus sørger 

for at SVU’en og kompetencefonden går igennem. 

Malene vil også gerne afsted. 

4. Ikoner/ord fra værdigrundlag. 

 

Bolette/ 

Rasmus 

Bolette og Rasmus har sammen med personalet drøftet og udvalgt. 

Bestyrelsen ser på det.  

Fællesskab  

Vi tager det op om 2 år. 

Personalenyt skrive i. 
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5. Referat fra Samrådsmødet. Heidi Vigtigt at få vider hvordan får vi rekrutteret til bestyrelse.  

Heidi skriver på næste gang, hvis der er noget der presser på. 

Der er lavet en AULA netværk.   

6.  Synlig bestyrelse. 

Dagsorden til forældremøder. 

 

Bolette/ 

Rasmus 

Hvad kan vi gøre. Vi prøver at lave en ny nyhedsbrev, men ikke særlige lang  

Referat til forældre som skal hænges. 

Forældremøde på Bakken, skriver ud hvem der kan tage den. 

Heidi laver en skabelon. 

Er det bestyrelsen der skal sende nyhedsbrev ud? 

7. Principper sygdomspolitik. 

Vedhæftet 

Bolette/Rasmus Vi fik et  

8. Fremtidigt dagtilbud fra mødet d. 3. maj Rasmus/Bolette Vi drøftede mødet med forvaltningen. Vi skal afholde et møde med bestyrelserne i Snejbjerg til 

efteråret. 

9. Bogbytteriet for forældre. Bolette I første omgang er det kun for forældre på Engblommen, som kan gøre brug af det. 

Det kommer ud til os snarest. Vi vil sætte det op i den nye mellemgang, lave lidt hyggerum til 

læsning og inspiration. Faglighed bag bogbytteriet. 

10. Online platform lokalt samarbejde. 

Projekt.  

Rasmus Der er ved at blive lavet et pilotprojekt for Snejbjerg området, hvor daginstitutionerne, skolerne og 

foreningslivet deltager.    

Det tager udgangspunkt i den platform der allerede eksisterer for skoleområdet. Både dagtilbud og 

de frivillige foreninger var positive overfor det og ser frem til et godt samarbejde. Der er gode 

muligheder for noget, men vi skal være opsøgende ifht foreningerne, da de egentlig ikke ved hvad 

dagtilbud kan byde ind med. Jeg fortalte at vi kunne lege og præsentere fritidsaktiviteterne med 

børnene og derigennem kunne de blive synlige for familierne (potentielle nye medlemmer). Dette 

er vi positivt stillet overfor. Det store billede er WHOs bevægelse. 

Dette sættes i bero i efter jul. 

11. Nordea Legeplads Heidi Fonde. Institutionen vil gerne. Bolette og Rasmus vil helst ikke stå for det.  

Næste gang.  
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12 Nyt fra afdelingerne. Rasmus  Kernehuset har været på lejr. Gik supergodt selv om de måtte tilbage i Kernehuset og sove. Vi har 

været til byfest hyggelig tur. Har malet fuglehuse som skal sættes op i byen. 

Engblommen har haft cykeltema. 

Vi er ved at lære de nye børn at kende. Vuggestuen har fyldt op med børn. 

 

 

13. Nyt om personale Bolette  

14.  Madordning Kernehuset Bolette  Den nye forpagter vil ikke lave mad til Kernehuset.  Lisbeth forsætter med at levere maden. 

Vi laver ny kontrakt d. 21.6.22. 

15. Hygiejnetilsyn i Kernehuset.   I august kommer der hygiejnetilsyn i Kernehuset, de er rundt på alle institutioner.  

16. Punkter til næste møde /Evt.  Kvalitet i daginstitutioner. 

Pædagogisk baggrund. Hvorfor holder vi samling.  

Hørringsvar. 

Tidsrammer 

Valg 

Samlæggelse.  

 

 


